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مدیرعامل شرکت گاز استان زنجان:
۲۱ واحد صنعتی زنجان گازرسانی 

می شوند

مدیرعامل شرکت گاز استان زنجان از افتتاح 
پروژه گازرسانی به ۲۱ واحد صنعتی با اعتبار بیش 
از ۶ میلیارد تومان خبر داد. رحیم سلیمانی نژاد 
در نشست خبری به مناسبت هفته دولت ضمن 
تاکید به مصرف بهینه گاز اظهار کرد: شرکت 
ملی گاز حرکت هایی را در طول سال برای کاهش 
مصرف گاز و فرهنگسازی الگوی مصرف انجام 
اینکه تأمین سوخت  به  اشاره  با  وی  می دهد. 
جایگزین شرکت های صنعتی را پیگیری می کنیم، 
ابراز کرد: اگر نیم درصد مصرف گاز را کاهش 
دهیم قطعی نخواهیم داشت و در گاز رسانی 
درصد   ۱۰۰ و  هستیم  مطلوبی  وضعیت  در 
شهرها گازرسانی شدند. مدیرعامل شرکت گاز 
در  زنجان  روستاهای  وضعیت  زنجان  استان 
بالاتر  کشوری  نرم  از  را  گاز  انرژی  برخورداری 
دانست و گفت: شهرک های صنعتی را نیز رصد 
می کنیم و اگر افزایش مشترکان صنعتی اتفاق 
بیفتد، می توانیم بحث اشتغال آفرینی را توسعه 
 ۳۹۵ را  استان  گاز  مشترکان  کل  وی  دهیم. 
هزار و ۸۸۷ مشترک برشمرد و افزود: مشترکان 
خانگی شهری ۲۴۷ هزار و ۸۵۶ و روستایی ۱۱۳ 
هزار و ۲۸، واحدهای صنعتی ۲ هزار و ۴۶۵ و 
واحدهای تجاری ۳۲ هزار و ۵۳۸ مصرف کننده 
است. سلیمانی نژاد با اشاره به اینکه ۸۹۲ واحد 
مصرف کننده عمده و فوق عمده صنعتی در 
استان داریم، عنوان کرد: ۱۵ مصرف کننده در 
حوزه نیروگاه برق سلطانیه، آرین ۲ و CHP و ۴۳ 
جایگاه CNG از انرژی گار استفاده می کنند. وی 
با اشاره به اینکه ۲۱ شهر گازدار هستند، یادآور 
شد: با توسعه شهرها بیشترین فعالیت در این 
بخش مربوط به مسکن ملی است و برای همه 

مسکن ها برنامه داریم و پیمانکار فعال است.
مدیرعامل شرکت گاز ادامه داد: از ۹۱۱ روستای 
استان ۷۱۲ روستا معادل ۹۴.۳ درصد خانوارهای 
از نعمت گاز بهره مند هستند و ۳۷  روستایی 
روستایی در هفته دولت امسال به بهره برداری 
در  روستا   ۶۹ اینکه  به  اشاره  با  وی  می رسد. 
بهره برداری  با  کرد:  تصریح  داریم،  اجرا  دست 
 ۹۷.۸ به  گازرسانی  پوشش  طرح ها،  این  از 
درصد می رسد، علاوه بر این ۸۲ روستا در بحث 
امکان سنجی داریم که بعد از امکان سنجی باید 

اخذ مجوز و اعتبار کنیم.
باقیمانده  روستاهای  تعداد  سلیمانی نژاد 
و  خواند  مورد   ۱۳۰ را  گازرسانی  طرح  در 
امکان سنجی  مطالعات  روستا  گفت: بدای ۴۸ 
آماده  و  مجوز  اخذ  مرحله  در  و  شده  انجام 
پیمان سپاری و در انتظار تأمین اعتبار است. وی 
با بیان اینکه کل شبکه های صنعتی گازرسانی 
از جمله  شدند، خاطرنشان کرد: چند شهرک 
افزایش  و  خرمدره  شهریاری،  شهید  شهرک 
ظرفیت اشراق را در برنامه داریم، البته واحدهای 
با  و  نمی کنند  کار  بالا  استاندارد  با  صنعتی 
بهینه سازی مصرف انرژی سود این کار به جیب 

خودشان می رود.
مدیرعامل شرکت گاز استان زنجان از اجرای 
۵۹۳ کیلومتر خطوط انتقال گاز در استان زنجان 
در طول چهار دهه از انقلاب اسلامی خبر داد و 
افزود: در این مدت ۲۰۵ هزار و ۸۰۴ انشعاب گاز 
شهری و روستایی ایجاد شده است. وی با اشاره 
به اینکه در هفته دولت امسال ۸ پروژه کلنگ زنی 
 ۷ شامل  پروژه ها  این  شد:  یادآور  می شود، 
و  تومان  میلیارد  اعتبار ۱۰  با  زنجان  در  روستا 
تومان  میلیارد  اعتبار ۴  یک روستای ایجرود با 
می شود. سلیمانی نژاد با اشاره به افتتاح پروژه های 
گازرسانی در ۳۷ روستا با اعتبار ۸۷ میلیارد و 
۴۳۵ میلیون تومان ابراز کرد: ۱۸ روستا زنجان، 
روستا، ایجرود ۳   ۴ طارم  روستا،   ۱۱ خدابنده 
گاز  نعمت  روستای ماهنشان از  یک  و  روستا 
پروژه  اینکه  بیان  با  وی  می شود.  برخوردار 
گازرسانی حدود ۲۱ واحد صنعتی به بهره برداری 
 ۳۲۰ و  هزار   ۱۳ نزدیک  کرد:  عنوان  می رسد، 
مترمکعب مصرف گاز آن ها خواهد بود و آلودگی 
زیست محیطی به دلیل استفاده از سوخت مایع 

کمتر می شود.
زنجان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
واحدهای  برای تأمین گاز  اعتبار هزینه شده 
صنعتی را بیش از ۶ میلیارد و ۲۱۱ میلیون تومان 
برشمرد و گفت: ۱۰۰ واحد تولیدی - صنعتی نیز 

در دست گازرسانی داریم.

اجرای  759 پروژه مخابراتی در 
دولت سیزدهم در استان گلستان  

گرگان-فیروزه سادات یعقوبی- مدیر مخابرات 
منطقه گلستان با حضور در قرارگاه خبری شهید 
همدانی عملکرد مخابرات در استان را تشریح و از 

اجرای ۷۵۹ پروژه مخابراتی خبر داد .
 به گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه 
در  حضور  با  شهمرادی  غلامعلی   ، گلستان 
قرارگاه خبری شهید همدانی در جمع خبرنگاران 
به تشریح عملکرد مخابرات در استان پرداخت و 
گزارشی از اقدامات انجام شده در راستای توسعه 

مخابرات در دولت سیزدهم ارائه داد . 
مدیر مخابرات منطقه گلستان با اعلام پروژه 
افتتاح در هفته دولت گفت : ۲۱۹  های قابل 
پروژه با اعتباری بالغ بر ۳۱۰۰میلیارد ریال سرمایه 
گذاری در هفته دولت آماده بهره برداری می 

باشد و افتتاح خواهد شد . 
مدیر مخابرات منطقه گلستان با تاکید بر اینکه 
توازن در اجرای پروژه های توسعه ای در مخابرات 
برقرار است از ارتباط رسانی به جای جای استان 
خبر داد و گفت : عدالت ارتباطی در تمام مناطق 
استان وجود داشته و در نقاط شهری و روستایی 
خدمات وسرویسهای مخابراتی قابل ارائه شده 

است .  
وی از ۷۵۹ پروژه مخابراتی که در دوسال اخیر 
انجام  استان  درمخابرات  دولت سیزدهم  در  و 
شده سخن گفت  وا فزود : این پروژ ها با اعتبار 
بیش از ۷۵۰۰ میلیارد ریال سرمایه گذاری انجام 

شده که رقم چشمگیری بوده است .  
 غلامعلی شهمرادی در جمع خبرنگاران گفت 
: در دو سال اخیر  در بیش از ۲۷۰ سایت همراه 
اول ارتقاء تکنولوژی به ۴G  داشته ایم و در ۱۲۴ 
نقطه توسعه فیبر نوری انجام شده است .  وی 
روستای   ۵۰۰ در  نوری  فیبر  زیرساخت  ایجاد 
مخابرات  عملکرد  بارز  شاخصهای  از  را  استان 
منطقه گلستان دانست و افزود : تامین پهنای 
باند و اینترنت پرسرعت با کیفیت برای منازل و 
کسب و کارها تکلیف مخابرات بوده و در راستای 
تحقق این هدف برنامه های توسعه ای فراواوانی 

در دست اقدام است .

جلسه کارگروه پیشگیری از عرضه 
خارج از شبکه فرآورده های نفتی 

استان گلستان برگزار شد
نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
کارگروه  جلسه  برگزاری  از  گلستان  منطقه 
شبکه  از  خارج  عرضه  و  قاچاق  از  پیشگیری 
این منطقه  استان در ستاد  نفتی  فرآورده های 

خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه گلستان، سید محمد 
حسینی ضمن اعلام این خبر اهدف از تشکیل 
این کارگروه را پیشگیری از عرضه خارج از شبکه 
فرآورده های نفتی عنوان نمود و ابراز داشت : 
رسالت ما تامین سوخت مصرف کنندگان واقعی 
است و اقدامات انجام شده در این کارگروه حافظ 
ملی  های  از سرمایه  و صیانت  عمومی  منافع 
است که در این زمینه فرهنگ سازی و پیشگیری 
از قاچاق و مبارزه با آن در دستور کار قرار دارد.

حسینی افزود: انحراف فرآورده های نفتی یارانه 
ای غیر از مسیر و مقصد ذکر شده در بارنامه 
شبکه  از  خارج  عرضه  مصداق  نفتی  محموله 
و قاچاق را داشته و تبیین روش یکنواخت در 
سطح استان در تعیین ماهیت فرآورده های نفتی 

مکشوفه ضروری می باشد .
نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
دستگاههای  داشت:اگر  بیان  گلستان  منطقه 
متولی نقش خود را در تایید و راستی آزمایی 
کنند،  ایفا  درستی  به  متقاضیان  درخواست 
سطح  در  نفتی  های  فرآورده  قاچاق  موضوع 
یافت.مدیر  خواهد  کاهش  شدت  به  جامعه 
منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت 
طرح  بودن  اجرا  حال  در  به  توجه  با  گلستان 
مجاری  اضطراری  کاراتهای  ساماندهی  ملی 
عرضه گفت: یکی از اهداف این طرح مدیریت 
بنزین  قاچاق  از  جلوگیری  و  سوخت  مصرف 
است و از تمامی دستگاههای اجرایی خواست 
تعداد  محدودیت  به  توجه  با  نمود،  تاکید  و 
تراکنش کارتهای اضطراری مجاری عرضه، جهت 
سوختگیری خودروهای سازمانی حتما از کارت 

سوخت متعلق به خودرو استفاده نمایند.
در این جلسه دبیر کارگروه فرعی پیشگیری 
و مقابله با قاچاق فراورده های نفتی استان و 
از شرکت گاز، تعزیرات حکومتی،  نمایندگانی 
اداره کل حمل  و  نقل جاده ای، پلیس آگاهی، 
پلیس راهور، دادگستری، اداره کل استاندارد، 
جهاد کشاورزی، توزیع برق و سازمان صنعت، 

معدن و تجارت استان حضور داشتند.

حجت الاسلام والمسلمین سیدمهدی خاموشی، 
امور خیریه در گردهمایی  اوقاف و  رئیس سازمان 
موکب داران اربعین گفت: نقل است امام حسین)ع( 
در کربلا لحظه ای به خواب رفتند و وقتی چشم باز 
کردند فرمودند: "انا لله و انا الیه راجعون"، حضرت 
علی اکبر)ع( می پرسند چرا کلمه استرجا فرمودید؟ 
)معمولا وقتی مصیبتی در راه است این جمله را می 
گویند( حضرت فرمودند در عالم رویا دیدم قافله می 
رود و موجی آنها را هدایت می کند و به تعبیر من 
شهادت در پیش است. حضرت علی اکبر)ع( می 
گوید ما بر حق نیستیم؟ امام حسین)ع( می فرماید: 

ما برحقیم. 
کرد:  اظهار  خیریه  امور  و  اوقاف  سازمان  رئیس 
گرفت  پسر صورت  و  پدر  این  بین  که  ای  محاوره 
این است که در نظام کون و مکان  نشان دهنده 
کسی با قانون جاذبه نمی تواند مبارزه کند و باید 
تمکین کنیم چون قانون جاذبه هست اگر خود را 
از بالا به پایین رها کنیم به زمین می خوریم و این 
نشانه حق در قانون طبیعت است. اگر سم بخوریم 
بیمار می شویم و این قاعده است. امروز اگر قدرت 
نظام اسلامی دست بالا دارد و به قدرت بازدارندگی 
رسیده که دشمن مجبور است سرفرود بیاورد، نشانه 
نظام تشریع منطبق بر نظام تکوین است. و بشر می 
خواهد قاعده را بر هم بزند یکی طاغوت و دیگری 
حکومت عدل می شود طاغوت کسی است که مشی 
قدرت را طی کرده و خلاف رضایت حق عمل می 
کند، اینجاست که امام حسین)ع( می گوید مثل من 
حسین که والی عدلم نمی تواند با حاکم ظالم بیعت 
کند پس حق برگرفته از قواعد عالم وجود است و اگر 
می گوید جهاد کن و امر به معروف کن برای این 

اسکه مسیر بشر را بر اساس قواعد تعیین می کند.
امام  اینکه  بیان  با  خاموشی  الاسلام  حجت 
حسین)ع( بر اساس قواعد می گوید بر حقیم، اظهار 
کرد: در جبهه حق فرزند امام حسن ۱۳ ساله می 
امام حسین)ع( می  گوید من جزو شهدا هستم؟ 
فرماید: مرگ در نظر تو چگونه است؟ می گوید: از 
عسل شیرین تر است. برادر او )۱۱ ساله( در حالی که 
می بیند عمویش را می زنند دست خود را جلو می 
برد و دستش قطع می شود و خود را روی عمو می 
اندازد و هردو به شهادت می رسند. مقاتل نقل کرده 
اند حضرت علی اصغر)ع( را صورت به صورت می 

کنند و تیر گلوی فرزند را می برد این مصیبت آخرین 
مصیبت ایشان بود که پس از آن امام حسین)ع( به 
شهادت می رسند. حضرت در کربلا مدام می فرمود 
"صبرا" و "الهی رضا به رضائک" آخرین جمله ایشان 

بوده است.
رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه افزود: تابلوی 
رضایتمندی حق، تابلوی کربلاست. هرکس نتواند 
خود را به این تابلو نزدیک کند در جبهه مقابل قرار 
می گیرد. در ایام اسارت با صحبت های زینب)س( 
را شاهد هستیم.  اثبات حقیقت  کلثوم)س(  ام  و 
اراده  بیاندازد خدا  دشمن می خواهد بر حق پرده 
کرده حق پایدار باشد. کفار می خواهند  حق نباشد 
خدا مقابل اینها را وعده داده و بشارت می دهد در 

برابر آنها ایستادگی کنید پیروز می شوید.
وی بیان کرد: انقلاب اسلامی مهمترین تابلویی که 
برای پیروزی انتخاب کرد، تابلوی ایثار بود که برگرفته 
از کربلا بود. دشمن می خواهد مقابله کند توانش 
را ندارد. در طلیعه محرم اقداماتی انجام دادند اما 
علقه مردم به این مکتب اینقدر عمق دارد که با این 

حرکت ها نمی توانند مقابله کنند.
وی با تاکید بر اینکه اربعین امسال  پررونق تر از 
هرسال  باید اتفاق بیافتد، عنوان کرد: حدود دو دهه 
تجربه است و می بینیم سال به سال بر رونق اربعین 
پرچم  افتخارات است که  از  واین  افزوده می شود 
اسلام دارد رنگ خود را می گیرد و در سراسر جهان 
اتفاقات عجیبی دارد می افتد. به موکب داران خسته 

نباشید عرض می کنیم زبان الکن است از این همه 
ایثار و مجاهدت در درون و بیرون مرز اینها نیست 
مگر با خون بهای شهدایی که با ذکر یا زهرا)س( و یا 

زینب)س( سر از تنشان جدا شد.
رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه گفت: سازمان 
اوقاف با مواکبی که توسط بقاع و نیات واقفین تجهیز 
می شود در مرزها و عتبات مقدسه حضور  دارد.  
هرسال سعی کردیم نقصها را مرتفع کنیم همکاری 
عراقی ها بیشتر شده برپایی موکب مشترک خیلی 
موثر است ما امت قدرتمندی هستیم در این مسیر 
باید پیش برویم.در جغرافیای سخت و آب و هوای 
گرم همه تلاش می کنند ما وظیفه خدمت داریم.

امسال وضعیت بهتری در زیرساخت ها داریم.

رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه :

واقعه کربلا تابلوی رضایتمندی حق است
رئیس سازمان اوقاف و امور خیریه با تأکید بر اینکه اربعین امسال پررونق تر از هرسال باید اتفاق بیافتد، گفت: تابلوی رضایتمندی حق، تابلوی کربلاست 
و هرکس نتواند خود را به این تابلو نزدیک کند در جبهه مقابل قرار می گیرد. دشمن می خواهد بر حق پرده بیاندازد اما خدا اراده کرده حق پایدار باشد.

 در طلیعه 
محرم اقداماتی 

انجام دادند 
اما علقه مردم 
به این مکتب 
اینقدر عمق 

دارد که با 
این حرکت ها     

نمی توانند 
مقابله کنند

شهردار زنجان:

شهردار زنجان اصلاح ۷۰ نقطه برای رفع مشکل آبگرفتگی شهر را 
از اقدامات سال گذشته عنوان کرد و گفت: سیستم زهکشی شهر 

زنجان مشکل دارد.
با  برنامه ریزی  علیرضا فیروزفر در نشست خبری اظهار کرد: 
توجه به راهبردهای شورای شهر انجام دادیم و تا کنون شهرداری با 

حمایت های شورا موفق به اجرای برنامه ها بوده است.
وی ابراز کرد: امسال با توجه به حجم بالای مطالبات مردم در 
خدمات محله ای نوع دیگری از پروژه ها را تعریف کردیم به این 

صورت که با تجمیع پروژه های خرد به فعالیت گسترده پرداختیم.
شهردار زنجان با اشاره به اینکه امسال از خدمات مشاوران شهر 
استفاده کردیم، عنوان کرد: قسمتی از کارهای نظارت بر پروژه ها به 
عهده مشاوران است و با این کار یک لایه قوی به لایه های نظارتی 
شهرداری اضافه شد. وی با بیان اینکه حرکت وسیع در توسعه 
پارک ها انجام شد، خاطرنشان کرد: سال قبل پارک هایی از جمله 
کاج، رشد و توسعه پارک امام علی )ع( و مدافعان حرم، گذر ملت 

و گذر اشراق افتتاح شد.
فیروزفر ادامه داد: احداث پارک شهرآرا، صدرا، وحدت، فجر ۵ و 
۶، پارک پونه، شاهد، شهدا، طلوع و شبدری ورودی شهر در دستور 

کار شهرداری است. وی با اشاره به اینکه از سال گذشته در حوزه 
فضای برنامه ها و اقدامات منحصر به فردی آغاز شده است، تصریح 
کرد: به منظور بالا بردن سطح شهر و ذخیره سازی منابع آبی، 
مکانیزاسیون سیستم های آبیاری است؛ چراکه کمتر از ۱۰ درصد 
آبیاری مکانیزه در شهر داشتیم که اکنون ۵۰ درصد زیر پوشش رفته 

تا پایان سال به ۱۰۰ درصد می رسد.
حوزه  کارشناسان  گفته  به  اینکه  به  اشاره  به  زنجان  شهردار 
هواشناسی وقوع دو باران سیل آسا با دوره بازگشت بیش از ۵۰ سال 
در فاصله ۴۰ روز امری غیرممکن بود، یادآور شد: اما این اتفاق 
عیب بزرگ شهر را مشخص کرد، به طوری که نشان می دهد سیستم 

زهکشی شهر زنجان معیوب است.
وی اصلاح ۷۰ نقطه برای رفع مشکل آب گرفتگی شهر را از اقدامات 
سال گذشته خواند و افزود: امسال هم ۷۰ نقطه دیگر شناسایی شد، 
البته برای جلوگیری از مخاطره سیل نیاز به احداث چهار کانال بزرگ 
است که طراحی این کانال ها انجام شده و با تعیین مسیر کانال ها 

شروع به اجرا خواهیم کرد تا دفع سیلاب کامل شود.
فیروزفر بابیان اینکه زنجان به عنوان دوازدهمین شهر کشور کار 
جداسازی پسماند از مبدأ را شروع کرده است، یادآور شد: برای این 

کار نرم افزاری تهیه شده که شهروندان می توانند پس از نصب آن 
درخواست تحویل زباله های تفکیک شده را اعلام کنند و نزدیک ترین 
نیرو آن را تحویل می گیرد و با نرخ های مصوب به حساب کاربر 

منظور می شود.
مالکیت  در خصوص  کارگاهی  سایت  ساله  مشکل ۴۰  به  وی 
محدوده اشاره کرد و افزود: از طریق تعامل خوبی که با مدیرکل 
ثبت احوال داشتیم مشکل حل و سند به نام شهرداری زده شد و 

این موضوع نوید خوبی به قطعه داران در سایت کارگاهی است.
فیروزفر از ورود به حوزه تنظیم بازار خبر داد و گفت: پروسه 
طراحی بازارچه های محلی آغازشده و ۱۰ نقطه مکان یابی کردیم که 
۴ نقطه نهایی شده و هفته دولت کلنگ زنی می شود و تحول بزرگی 

در عرضه مستقیم کالا اتفاق می افتد.
وی ادامه داد: همچنین محل موقت برای عرضه مستقیم کالا 
توسط باغداران تدارک دیده شده که هم زحمت باغداران هدر نمی رود 

و هم همشهریان باقیمت مناسب به کالاها دسترسی می یابند.
شهردار زنجان با اشاره به اینکه نهضت آسفالت ادامه دارد و ۵۰ 
هزار تن آسفالت ریزی کردیم، یادآور شد: کف سازی بازار پایین که 

خواسته سال های متمادی مردم بود، نیز در حال اتمام است.
وی در مورد پروژه شهیدان کریمی اظهار کرد: همه مسائل حل 
و فضل شده است البته پیش از این تحویل زمین به پیمانکار برای 
تجهیز کارگاه با اعتراضات مردمی مواجه شد اما زمین در مکان دیگر 
تهیه شده و در مرحله شناسایی ژئوتکنیک و طراحی پایه پل است.

درون شهری  عمومی  حمل ونقل  ناوگان  خصوص  در  فیروزفر 
کردیم،  اضافه  دیگر  دو خودروی  ناوگان  به  کرد:  ابراز  ترافیک  و 
همچنین مطالعات ترافیک هسته مرکزی شهر انجام شده و با نظر 

شورا شروع به اجرای طرح خواهیم کرد.
وی با اشاره به اینکه مشکل گمرکی مینی بوس های خریداری شده 
حل شده است، عنوان کرد: این دستگاه ها یک ماه بعد به جمع 

ناوگان اضافه می شود.
شهردار زنجان بابیان اینکه بالای ۷۰ درصد مردم با خدمات حوزه 
شهری به طور مستقیم در ارتباط هستند، خاطرنشان کرد: شهرها 
مدیر ندارند، چون مدیر باید اختیارات مطابق ملزومات و تکالیف 

شهر داشته باشد.
وی محیط زیست شهری، آلودگی هوا، مدیریت ترافیک شهرسازی 
متولی  فاقد  را جزو حوزه های  اجتماعی  آسیب های  و  معماری  و 
در شهر خواند و گفت: مقامات ردا بالای کشور و استان باید به 
فکر شهرداری ها باشند؛ چراکه شهرداری ها کوله باری از مسئولیت 
با کمترین اختیارات دارند و با این اختیارات نمی تواند مدیر شهر 

محسوب شود.

سیستم زهکشی شهر زنجان مشکل دارد

مدیرکل کمیته امداد البرز خبر داد
پرداخت بیش از ۲9 میلیارد تومان تسهیلات به نیازمندان البرزی

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز با اشاره به اجرای طرح قرض ماندگار در البرز خبر داد: امسال با مشارکت خیرین، 
چهار میلیارد و ۹۲۰ میلیون تومان در صندوق امداد ولایت سپرده گذاری و بیش از ۲۹ میلیارد تومان تسهیلات به یک هزار و ۵۲۵ 

نیازمند البرزی پرداخت شده است. 
رضا البرزی، مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز در نشست خبری با اصحاب رسانه ، به تلاش های این نهاد 
در استان در راستای امدادرسانی به نیازمندان با کمک خیرین و اعتبارات دولتی اشاره کرد و گفت: منابع این مجموعه مردمی 
است و اگر همکاری و مشارکت آن ها نباشد، امدادرسانی ها پیش نمی رود. وی با تاکید بر دهک بندی خانواده های نیازمند 
جهت تحت پوشش خدمات مستمر و موردی قرار گرفتن آن ها اذعان کرد: در زمینه اشتغال مددجویان، سال گذشته ۷۰۰ 
میلیارد تومان اعتبار به افراد واجد شرایط پرداخت شد که این رقم امسال به دو برابر رسید. حساسیت های زیادی در این زمینه 
وجود دارد و جلسات هفتگی نیز جهت پیگیری های لازم برای بهبود شرایط برگزار می شود. مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( 
استان البرز بیان کرد: راهبران شغلی نیز آموزش های لازم را به متقاضیان ارائه می دهند و آن ها را به کاریابی معرفی می کنند اما در 
بخشنامه مربوطه آمده است که افراد متقاضی تسهیلات باید حداقل شرایط کارگاهی با ۲۰ نفر کارگر را داشته باشند تا بتوانند از محل اعتبارات وام و با شرایط 
بیمه و حقوق مددجویان، رقم مشخص شده را دریافت کنند. وی با اشاره به فعالیت ۴۰۰ مرکز نیکوکاری در البرز، توضیح داد: بیش از ۲۸ هزار خانواده البرزی 
به صورت دائم از خدمات مختلف حمایتی در حوزه های معیشتی، اشتغال، مسکن، تسهیلات بانکی، امور فرهنگی، حقوقی و … بهره مند شده اند و از ابتدای 
سال جاری تاکنون نیز بیش از پنج هزار فرصت شغلی همراه با اعطای تسهیلات اشتغال و راهبر شغلی برای مددجویان ایجاد شده است. البرزی با بیان اینکه 
طی مدت یاد شده، ۵۰ میلیارد تومان تسهیلات اشتغال نیز در اختیار مددجویان و نیازمندان این استان قرار گرفته است، بر لزوم انجام فعالیت های فرهنگی در 
این نهاد تاکید کرد و یادآور شد: بیش از هشت هزار دانش آموز و دانشجوی البرزی نیز در زمینه تامین کمک هزینه تحصیلی، شهریه و سایر نیازهای معیشتی 
از حمایت های کمیته امداد بهره مند شده اند. مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان البرز اظهار کرد: از ابتدای امسال تاکنون همچنین بیش از ۷۴ میلیارد 
تومان در قالب کمک هزینه معیشت به حساب مددجویان و بیش از ۹۷ میلیارد تومان نیز در قالب کمک معیشت، درمان، لوازم ضروری، جهیزیه، ودیعه و 
اجاره مسکن، تسهیلات کارگشایی و انشعابات آب، برق، گاز و … به مددجویان ارائه شده است. وی افزود: از ابتدای سال جاری تاکنون رقمی بالغ بر ۲۸ میلیارد 
تومان از سوی بیش از ۳۶ هزار حامی به حساب یک هزار و ۶۱۷ یتیم و پنج هزار و ۴۵۶ فرزند محسنین واریز شده است. به  طور میانگین، ماهانه یک  میلیون و 

۵۰۰ هزار تومان به حساب فرزندان اکرام و ۷۳۰ هزار تومان به حساب فرزندان محسنین از طریق کارت های عضو شتاب واریز می شود.

استاندار ایلام:
75۰ کامیون حامل تجهیزات مواکب از مرز مهران وارد کشور عراق شدند

استاندار ایلام گفت:۷۵۰ کامیون حامل تجهیزات مواکب از مرز مهران وارد کشور عراق شده اند. حسن بهرام نیا استاندار ایلام در 
جلسه ستاد اربعین استان در سالن جلسات مرکز مانیتورینگ اربعین مهران، گفت: با توجه به حضور زائران در استان و مرز 
مهران، هماهنگی و هم افزایی در جهت ارتقاء خدمات همه جانبه به زائران از ضروریات است. وی با تأکید بر اینکه باید همه 
امکانات را به صورت کامل بعنوان میزبان، برای زوار فراهم کنیم، اظهار کرد: با توجه به حجم ورودی زوار به استان، این 
آمادگی ها بصورت نسبی هم ایجاد شده و به منظور ارائه مشکلات احتمالی و رفع آنها در فرصت کم باقی مانده، جلسه ستاد 
اربعین برگزار شد. بهرام نیا یکی از مهمترین ضروریات زائران اربعین را در حوزه حمل و نقل و ناوگان درون شهری عنوان کرد 
و افزود: هم اکنون ۲۵۰ دستگاه اتوبوس در مهران به منظور جابجایی زوار تا پایانه مرزی فعالیت دارند و تا فردا ۳۰۰ دستگاه 
دیگر به این تعداد اضافه خواهند شد که مجهز به سیستم خنک کننده نیز هستند. استاندار ایلام ادامه داد: این تعداد ناوگان در 
سه فاز کار جابجایی زوار را انجام خواهند داد که فاز اول از پارکینگ اربعین تا میدان اربعین، فاز دوم از پل زائر تا میدان اربعین و 
فاز سوم از پایانه برکت تا میدان اربعین خواهد بود، به منظور رفاه حال زوار، هیچ گونه توقفگاه در این محدوده ها تا میدان اربعین وجود 
ندارد. وی یکی از مهمترین رویکردها تا پایان اربعین را پایش و نظارت همه جانبه بیان کرد و افزود: پارکینگ ها چه دولتی و چه خصوصی باید برابر نرخ اعلامی 
نسبت به اخذ وجه اقدام کنند و هرگونه افزایش خودسرانه ممنوع است، کلیه دستگاه های نظارتی باید در این راستا ورود کنند و با متخلفان برخورد قانونی 
می شود. وی در ادامه با قدردانی از خدمات موکب داران گفت: جانمایی موکب ها از قبل طراحی شده و براساس نظریه کمیته مربوطه، مواکب جانمایی شده و هر 
گونه اقدام در این رابطه باید با تصمیم و مجوز این کمیته صورت گیرد. رئیس ستاد اربعین استان ایلام با اشاره به ظرفیت پارک برای ۱۸۰ خودرو در مهران، اضافه 
کرد: با توجه به مدیریت هر چه بهتر به زائران و جابجایی راحت تا میدان اربعین، از فردا از ورود خودروها به شهر مهران جلوگیری می شود و بطور مستقیم 
به پارکینگ اربعین هدایت می شوند، در همین رابطه و به منظور ارائه خدمات به زوار، مواکب در پارکینگ اربعین تا امشب فعال می شود. وی خاطرنشان کرد: 
یکی از مهمترین اولویت ها، استفاده از ظرفیت اقتصادی اربعین برای مردم استان است و در این راستا مردم استان باید از این فرصت بهره مند شوند، برپایی 
نمایشگاه صنایع دستی و سوغات محلی استان در این زمینه می تواند راهگشا باشد. اولویت در رابطه با فروش محصولات با بومی استان خواهد بود. بهرام نیا 
افزود: به منظور تسریع در خدمات رسانی به زوار، شرکت آب و فاضلاب و شرکت توزیع نیروی برق استان نسبت به استقرار دو اکیپ جداگانه در پایانه مرزی 
شهید سلیمانی و پارکینگ اربعین اقدام نمایند. وی در ادامه با قدردانی از خدمات ستاد عتبات عالیات گفت: هیچ مشکلی در خصوص تأمین آب و یخ در سطح 
استان وجود ندارد و هم آب و یخ به اندازه کافی دپو شده است، همچنین علاوه بر استقرار دستگاه های یخ ساز، یک دستگاه یخ ساز دیگر نیز خریداری شده است. 


